
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego  

OZK.0022.32.1.2021.JT 

Protokół Nr 141/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 12 sierpnia 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:01 zakończenie o godz. 11:30 

W posiedzeniu udział wzięli:  

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara  

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa  

- Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres 

- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda 

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk  

Osoby zaproszone:  

- Zastępca Dyrektora PUP w Stalowej Woli Mirosława Burkowska 

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach ( w zastępstwie w posiedzeniu uczestniczył Inspektor  

ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda) 

- Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik  

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej zmiany Uchwały nr XXVIII/221/2021 Rady 

Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 czerwca 2021r. w sprawie zatwierdzenia realizacji 

projektu pn. „30+Praca” współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w Ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa 

Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa VII Regionalny Rynek Pracy Działanie 

7.1 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy – projekty konkursowe.  

4. Informacja dotycząca najmu sklepiku szkolnego w ZSO. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 

pozostałych środków trwałych będących na stanie Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Stalowej Woli.  



6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych, drogi położonej na działkach o nr ewidencyjnych 

630 i 687/2 w obrębie 0006 Obojna w Gminie Zaleszany.  

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy z SP ZOZ  ul. Kwiatkowskiego 2 w Stalowej Woli dotyczącej obsługi medycznej 

kwalifikacji wojskowej 2021 r.  

8. Prośba Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. W. Sikorskiego w Stalowej Woli o wyrażenie zgody 

w sprawie przyznania środków finansowych na organizację  dodatkowych zajęć 

edukacyjnych w ramach realizacji innowacji pedagogicznych w czterech klasach 

trzyletniego liceum ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 1 im. W. Sikorskiego, w roku 

szkolnym 2021/2022. 

9. Prośba Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. W. Sikorskiego w Stalowej Woli o wyrażenie zgody 

w sprawie przyznania środków finansowych na organizację  dodatkowych zajęć 

edukacyjnych w ramach realizacji innowacji pedagogicznych w klasach czteroletniego 

liceum ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 1 im. W. Sikorskiego, w roku szkolnym 

2021/2022. 

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie 

do Podkarpackiego Kuratora Oświaty z wnioskiem o pozytywną opinię w sprawie 

powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki 

w Stalowej Woli panu Jackowi Bożkowi.  

11. Wniosek Prezesa Miejskiego Klubu Tenisowego w Stalowej Woli w sprawie 

dofinansowania „XIX Turnieju Amatorów im. Bogdana Gajewskiego”.  

12. Wniosek Prezesa Stalowowolskiego Klubu Biegacza w sprawie dofinansowania  

„IX Stalowej Dychy im. Bogdana Dziuby”.  

13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego 

na  2021 rok. 

15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021  –  2035. 

16. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o zwołanie XXX Sesji 

Nadzwyczajnej Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 24  sierpnia 

2021  roku.  

17. Przyjęcie Protokołu Nr 138/2021 z dnia 22 lipca 2021 r.  



18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys otworzył 141. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej zmiany Uchwały nr XXVIII/221/2021 Rady 

Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 czerwca 2021r. w sprawie zatwierdzenia realizacji 

projektu pn. „30+Praca” współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w Ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa 

Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa VII Regionalny Rynek Pracy Działanie 

141. 7.1 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy – projekty konkursowe.  

Zastępca Dyrektora PUP w Stalowej Woli Mirosława Burkowska przypomniała, że Rada Powiatu 

Stalowowolskiego w dniu 16 czerwca 2021 r. podjęła uchwałę Nr XXVIII/221/2021 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu pn. „30+Praca” 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w Ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, 

Oś priorytetowa VII Regionalny Rynek Pracy Działanie 7.1 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych 

na  rynku pracy – projekty konkursowe, której zapisy stanowią o zatwierdzeniu do realizacji 

projektu pn. „30 + Praca” w ramach konkursu nr RPPK.07.01.00-IP.01-18-026/20, 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, 

Oś priorytetowa VII Regionalny Rynek Pracy Działanie 7.1 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na 

rynku pracy - projekty konkursowe. Zastępca Dyrektora PUP w Stalowej Woli Mirosława 

Burkowska oznajmiła, że wniosek o dofinansowanie realizacji wyżej wymienionego projektu 

został złożony do Wojewódzkiego Urzędu Pracy w  Rzeszowie i został rozpatrzony pozytywnie. 

Poinformowała, że projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego, który został przedłożony 

przez PUP w Stalowej Woli na 141. posiedzenie Zarządu Powiatu, dotyczy przyjęcia projektu 

Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego, dotyczącej zmiany treści § 1 ust 3 Uchwały 

nr XXVIII/221/2021 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 czerwca 2021 r. w sprawie 

zatwierdzenia realizacji projektu pn. „30 + Praca”, współfinansowanego ze środków Unii 



Europejskiej w Ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program Operacyjny 

Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa VII Regionalny Rynek Pracy 

Działanie 7.1 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy – projekty konkursowe. 

Poinformowała również, że zmiana Uchwały nr XXVIII/221/2021 dotyczy doprecyzowania, 

zgodnie z wytycznymi Instytucji  Pośredniczącej  - Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Rzeszowie, 

zapisu o wysokości wkładu własnego, który zostanie wniesiony do projektu z limitu środków 

Funduszu Pracy przyznanych dla Powiatu Stalowowolskiego na 2022 rok, tj. do wysokości 

wynikającej z wniosku o dofinansowanie realizacji w/w projektu. Ponadto, poinformowała, 

że  w  myśl § 1 projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej zmiany Uchwały 

nr  XXVIII/221/2021 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 czerwca 2021r. w sprawie 

zatwierdzenia realizacji projektu pn. „30+Praca” współfinansowanego ze środków Unii 

Europejskiej w Ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program Operacyjny 

Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa VII Regionalny Rynek Pracy 

Działanie 7.1 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy – projekty konkursowe, § 1 ust 3 

Uchwały nr XXVIII/221/2021 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 czerwca 2021r. 

w  sprawie zatwierdzenia realizacji projektu pn. „30+Praca” współfinansowanego ze środków 

Unii Europejskiej w Ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program 

Operacyjny Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa VII Regionalny 

Rynek Pracy Działanie 7.1 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy – projekty 

konkursowe otrzymuje brzmienie: 

„3. zobowiązuje się do pokrycia z krajowych środków publicznych (Fundusz Pracy) będących                  

w dyspozycji Powiatu Stalowowolskiego wkładu własnego w wysokości wynikającej z wniosku 

o  dofinansowanie  realizacji w/w projektu.”  

Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 141/916/2021 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej zmiany Uchwały nr XXVIII/221/2021 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 16 czerwca 2021r. w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu pn. 

„30+Praca” współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w Ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś 

priorytetowa VII Regionalny Rynek Pracy Działanie 7.1 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na 

rynku pracy – projekty konkursowe.  

Ad. 4. Informacja dotycząca najmu sklepiku szkolnego w ZSO.  

Inspektor ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda oznajmił, że Dyrektor Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli poinformował Zarząd Powiatu, że oddał w najem 

powierzchnię szkolną (68,11 m2) w celu prowadzenia sklepiku szkolnego przez Fundację 



Uniwersytecką w Stalowej Woli. Poinformował, że okres zawarcia umowy trwać będzie 

od  1  września 2021 r. do 31 sierpnia 2024 r. Następnie poinformował, że opłata miesięczna 

najmu wynosić będzie 300 zł netto, przy czym będzie ona zwiększona o koszty zużycia energii 

elektrycznej. Ponadto, poinformował, że w miesiącach wakacyjnych tj.: lipcu i sierpniu opłata 

będzie wynosiła 25 zł netto. Pan Inspektor powiedział, że Wydział IMP proponuje przyjąć 

zawiadomienie Dyrektora.  

Zarząd Powiatu przyjął informację dotyczącą najmu sklepiku szkolnego w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Stalowej Woli.  

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na  likwidację pozostałych środków trwałych będących na stanie Poradni 

Psychologiczno- Pedagogicznej w Stalowej Woli.  

Inspektor ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda poinformował, że Dyrektor 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Stalowej Woli zwróciła się z prośbą do Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego o wyrażenie zgody na likwidację zużytego wyposażenia będącego na  stanie 

Poradni. Następnie poinformował, że wyposażenie to stanowią meble oraz dwie niszczarki, 

a  ogólna wartość tych przedmiotów wynosi 6238,72 zł. Powiedział, że ze względu na to, 

iż  przedmioty te są przestarzałe, wyeksploatowane, zepsute, ich naprawa jest nieopłacalna, 

nie  nadają się do dalszej eksploatacji i są nieprzydatne na potrzeby placówki, należy 

je  zlikwidować. Następnie oznajmił, że Wydział IMP pozytywnie opiniuje wniosek Dyrektor. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 141/917/2021 w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 

pozostałych środków trwałych będących na stanie Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w  Stalowej Woli.  

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych, drogi położonej na działkach o nr ewidencyjnych 

630 i 687/2 w obrębie 0006 Obojna w Gminie Zaleszany.  

Inspektor ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda poinformował, że Wójt Gminy 

Zaleszany zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie opinii dotyczącej zaliczenia 

do kategorii dróg gminnych drogi zlokalizowanej na terenie gminy Zaleszany, położonej 

na  działkach o nr ew. 630 i 687/2 w obrębie 0006 Obojna, w km 0+000 do km 0 + 708. 

Pan  Inspektor oznajmił, że przedmiotowa droga stanowi uzupełnienie sieci dróg służących 

miejscowym potrzebom, zlokalizowana jest na działkach drogowych, których właścicielem jest 

Gmina Zaleszany. Zgodnie z ustawą o drogach publicznych do dróg gminnych zalicza się drogi 

o  znaczeniu lokalnym niezaliczone do innych kategorii, stanowiące uzupełniającą sieć dróg 



służących miejscowym potrzebom. Zaliczenie do kategorii dróg gminnych następuje w drodze 

uchwały rady gminy, po zasięgnięciu opinii właściwego zarządu powiatu. Inspektor  

ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda oznajmił, że przedmiotowa droga nie 

wpłynie negatywnie na sieć drogową Powiatu Stalowowolskiego. Następnie poinformował, 

że  Wydział IMP zasięgnął opinii w przedmiotowej sprawie w Zarządzie Dróg Powiatowych 

w  Stalowej Woli, który pozytywnie opiniuje wniosek Wójta Gminy Zaleszany. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 141/918/2021 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia 

do kategorii dróg gminnych, drogi położonej na działkach o nr ewidencyjnych 630 i 687/2 w obrębie 

0006 Obojna w Gminie Zaleszany.  

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy z SP ZOZ  ul. Kwiatkowskiego 2 w Stalowej Woli dotyczącej obsługi medycznej 

kwalifikacji wojskowej 2021 r.  

Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda oznajmił, że projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z SP ZOZ  

ul. Kwiatkowskiego  2 w Stalowej Woli dotyczącej obsługi medycznej kwalifikacji wojskowej 

2021  r. jest związany z obowiązkiem realizowanym przez Starostę Stalowowolskiego w zakresie 

kwalifikacji wojskowej, która będzie miała miejsce od  1 września bieżącego roku. Pan Sekretarz 

wyjaśnił, że w trakcie trwania kwalifikacji wojskowej Powiatowa Komisja Lekarska ustala stopień 

zdolności do  służby wojskowej, a w celu poprawnego ustalenia stanu zdrowia osób podlegających 

kwalifikacji wojskowej, w niektórych wypadkach konieczne jest przeprowadzenie 

specjalistycznych badań uzupełniających. Na  podstawie porozumienia z Wojewodą 

Podkarpackim w sprawie powierzenia niektórych zadań związanych z przeprowadzeniem 

kwalifikacji wojskowej w 2021 roku, Zarząd Powiatu Stalowowolskiego wziął na siebie obowiązek 

stworzenia warunków do przeprowadzenia w/w  badań. Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

powiedział, że co roku zawierana jest umowa pomiędzy Powiatem Stalowowolskim 

a  Samodzielnym Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej,  ul. Kwiatkowskiego 2 w Stalowej 

Woli dotycząca obsługi medycznej kwalifikacji wojskowej, w związku z czym wyżej wymieniony 

projekt uchwały został przedłożony pod obrady Zarządu Powiatu. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 141/919/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

z SP ZOZ  ul. Kwiatkowskiego 2 w Stalowej Woli dotyczącej obsługi medycznej kwalifikacji wojskowej 

2021 r.  

 



Ad. 8. Prośba Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. W. Sikorskiego w Stalowej Woli o wyrażenie 

zgody w sprawie przyznania środków finansowych na organizację  dodatkowych zajęć 

edukacyjnych w ramach realizacji innowacji pedagogicznych w czterech klasach 

trzyletniego liceum ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 1 im. W. Sikorskiego, w roku 

szkolnym 2021/2022.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 

im.  W.  Sikorskiego w Stalowej Woli zwróciła się z prośbą o przyznanie dodatkowych godzin 

na  realizację programów innowacyjnych w czterech oddziałach liceum ogólnokształcącego 

(po  gimnazjum) na poziomie klasy III w roku szkolnym 2021/2022, w tym: 

1) klasa wojskowa - dwie godziny tygodniowo,  

2) klasa prawna – jedna godzina tygodniowo,  

3) klasa policyjna - dwie godziny tygodniowo,  

4) klasa promotor zdrowia i urody - jedna godzina tygodniowo.  

Następnie Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, że koszt realizacji wyżej wymienionych 

zajęć w roku szkolnym 2021/2022 wyniósłby 10 504,15 zł. Oznajmiła, że organ prowadzący, 

zgodnie z § 3 ust. 1 pkt 2 ppkt b Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 7 lutego 2012 

r. w  sprawie ramowych planów nauczania w szkołach publicznych (Dz. U. z 2012 r., poz. 204 

z  późn.  zm.) może dodatkowo przyznać nie więcej niż 3 godziny tygodniowo dla każdego 

oddziału w danym roku szkolnym na realizację dodatkowych zajęć edukacyjnych. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem prośby Dyrektor Zespołu 

Szkół Nr 1 im. W. Sikorskiego w Stalowej Woli o wyrażenie zgody w sprawie przyznania środków 

finansowych na organizację  dodatkowych zajęć edukacyjnych w ramach realizacji innowacji 

pedagogicznych w  czterech klasach trzyletniego liceum ogólnokształcącego w Zespole 

Szkół  Nr  1  im.  W.  Sikorskiego, w roku szkolnym 2021/2022 i decyzją o przyznaniu przez Powiat 

Stalowowolski dodatkowych godzin na realizację programów innowacyjnych w czterech 

oddziałach liceum ogólnokształcącego (po  gimnazjum) na poziomie klasy III w wyżej 

wymienionym zespole szkół w roku szkolnym 2021/2022, w tym: 

1) klasa wojskowa - dwie godziny tygodniowo, 

2) klasa prawna – jedna godzina tygodniowo,  

3) klasa policyjna - dwie godziny tygodniowo, 

4) klasa promotor zdrowia i urody - jedna godzina tygodniowo.  

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył prośbę Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. W. Sikorskiego 

w  Stalowej Woli o wyrażenie zgody w sprawie przyznania środków finansowych na organizację  

dodatkowych zajęć edukacyjnych w ramach realizacji innowacji pedagogicznych w  czterech klasach 

trzyletniego liceum ogólnokształcącego w Zespole Szkół  Nr  1  im.  W.  Sikorskiego, w roku szkolnym 



2021/2022 i zadecydował o przyznaniu przez Powiat Stalowowolski dodatkowych godzin 

na  realizację programów innowacyjnych w czterech oddziałach liceum ogólnokształcącego 

(po  gimnazjum) na poziomie klasy III w wyżej wymienionym zespole szkół w roku szkolnym 

2021/2022, w tym: 

1) klasa wojskowa - dwie godziny tygodniowo, 

2) klasa prawna – jedna godzina tygodniowo,  

3) klasa policyjna - dwie godziny tygodniowo, 

4) klasa promotor zdrowia i urody - jedna godzina tygodniowo.  

Ad. 9. Prośba Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. W. Sikorskiego w Stalowej Woli o wyrażenie 

zgody w sprawie przyznania środków finansowych na organizację  dodatkowych zajęć 

edukacyjnych w ramach realizacji innowacji pedagogicznych w klasach czteroletniego 

liceum ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 1 im. W. Sikorskiego, w roku szkolnym 

2021/2022.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 

im.  W.  Sikorskiego w Stalowej Woli zwróciła się z prośbą o przyznanie dodatkowych godzin na 

realizację programów innowacyjnych w roku szkolnym 2021/2022 w oddziałach liceum 

ogólnokształcącego (po szkole podstawowej) na poziomie klasy I (trzy oddziały), II (dwa 

oddziały) oraz III (cztery oddziały) w tym:  

1) klasa III wojskowa - dwie godziny tygodniowo,  

2) klasa prawna (kl. I, kl. II, kl. III) – po jednej godzinie tygodniowo,  

3) klasa policyjna (dwie kl. I, kl. II, dwie kl. III) – po dwie godziny tygodniowo.  

Następnie Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, że koszt realizacji wyżej wymienionych 

zajęć w roku szkolnym 2021/2022 wyniósłby 32 652,12 zł. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził 

głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem prośby Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 

im.  W.  Sikorskiego w Stalowej Woli o wyrażenie zgody w sprawie przyznania środków 

finansowych na organizację  dodatkowych zajęć edukacyjnych w ramach realizacji innowacji 

pedagogicznych w  klasach czteroletniego liceum ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 1 

im.  W.  Sikorskiego, w roku szkolnym 2021/2022 i decyzją o  przyznaniu przez Powiat 

Stalowowolski dodatkowych godzin na realizację programów innowacyjnych w roku szkolnym 

2021/2022 w oddziałach liceum ogólnokształcącego (po szkole podstawowej) na poziomie klasy 

I (trzy oddziały), II (dwa oddziały) oraz III (cztery oddziały), w tym: 

1) klasa III wojskowa - dwie godziny tygodniowo,  

2) klasa prawna (kl. I, kl. II, kl. III) – po jednej godzinie tygodniowo,  

3) klasa policyjna (dwie kl. I, kl. II, dwie kl. III) – po dwie godziny tygodniowo.  

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  



Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył prośbę Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. W. Sikorskiego 

w  Stalowej Woli o wyrażenie zgody w sprawie przyznania środków finansowych na organizację  

dodatkowych zajęć edukacyjnych w ramach realizacji innowacji pedagogicznych w  klasach 

czteroletniego liceum ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 1 im.  W.  Sikorskiego, w roku szkolnym 

2021/2022 i zadecydował o  przyznaniu przez Powiat Stalowowolski dodatkowych godzin 

na  realizację programów innowacyjnych w roku szkolnym 2021/2022 w oddziałach liceum 

ogólnokształcącego (po szkole podstawowej) na poziomie klasy I (trzy oddziały), II (dwa oddziały) 

oraz III (cztery oddziały), w tym: 

1) klasa III wojskowa - dwie godziny tygodniowo,  

2) klasa prawna (kl. I, kl. II, kl. III) – po jednej godzinie tygodniowo,  

3) klasa policyjna (dwie kl. I, kl. II, dwie kl. III) – po dwie godziny tygodniowo.  

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na  wystąpienie do Podkarpackiego Kuratora Oświaty z wnioskiem o pozytywną opinię 

w  sprawie powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza 

Kościuszki w Stalowej Woli panu Jackowi Bożkowi.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przypomniała, że Zarząd Powiatu Stalowowolskiego 

na  posiedzeniu w dniu 17 czerwca 2021 roku podjął uchwałę Nr 132/874/2021 w sprawie 

powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki 

w Stalowej Woli, ul.  1- go  Sierpnia  26 Panu Jackowi Bożkowi. Ponadto, Pani Naczelnik Bożena 

Karlik przypomniała, że kadencja obecnego dyrektora wyżej wymienionego zespołu szkół kończy 

się w dniu 31 sierpnia bieżącego roku. Poinformowała, że dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 

im.  Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli pismem z dnia 21 lipca 2021 r. zwrócił się do władz 

Powiatu Stalowowolskiego z prośbą o  rozwiązanie z dniem 24 sierpnia 2021 r. stosunku pracy 

na podstawie art. 23 ust. 4 pkt 1 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (Dz. U. 

z  2019  r., poz. 2215 z późn. zm.), w związku z przejściem od dnia 25 sierpnia 2021 r. 

na  emeryturę, a  więc przed upływem kadencji. Dodała, że w związku z tym zachodzi konieczność 

obsadzenia stanowiska dyrektora szkoły od 25 sierpnia 2021 r. do 31 sierpnia 2022 r. 

Oznajmiła,  że w związku z zaistniałą sytuacją należy uzyskać opinię rady pedagogicznej 

i  pozytywną opinię Kuratorium Oświaty na okres od  25  sierpnia 2021 r. do 31 sierpnia 2022 r. 

Powiedziała, że w następnej kolejności należy uchylić uchwałę Nr 132/874/2021 Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego z dnia 17 czerwca 2021 r. o powierzeniu pełnienia obowiązków 

dyrektora Panu Jackowi Bożkowi w okresie od 1 września 2021 r. do 31 sierpnia 2022 r. Następnie 

powiedziała, że kolejnym działaniem w przedmiotowej sprawie powinno być podjęcie uchwały 

o  odwołaniu z pełnienia funkcji dyrektora Pana Włodzimierza Smutka od dnia 25 sierpnia 2021 

r. Oznajmiła, że ostatnim działaniem władz Powiatu Stalowowolskiego w przedmiotowej sprawie 

powinno być podjęcie uchwały o powierzeniu pełnienia obowiązków dyrektora Panu Jackowi 



Bożkowi w okresie od 25 sierpnia 2021 r. do 31 sierpnia 2022 r. Pani Naczelnik Bożena Karlik 

poinformowała, że podjęcie uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na  wystąpienie do Podkarpackiego Kuratora Oświaty z wnioskiem o pozytywną opinię 

w  sprawie powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza 

Kościuszki w Stalowej Woli panu Jackowi Bożkowi uruchomi procedurę powierzenia pełnienia 

obowiązków dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli Panu Jackowi 

Bożkowi, wicedyrektorowi szkoły na okres od 25 sierpnia 2021 r. do 31 sierpnia 2022 r. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 141/920/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie 

do  Podkarpackiego Kuratora Oświaty z wnioskiem o pozytywną opinię w sprawie powierzenia 

pełnienia obowiązków dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli panu 

Jackowi Bożkowi.  

Ad. 11. Wniosek Prezesa Miejskiego Klubu Tenisowego w Stalowej Woli w sprawie 

dofinansowania „XIX Turnieju Amatorów im. Bogdana Gajewskiego”.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że Prezes Miejskiego Klubu Tenisowego 

w  Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o dofinansowanie zadania publicznego w dziedzinie sportu 

pn.  „XIX Turniej Amatorów im. Bogdana Gajewskiego”, który odbędzie w dniach 27-29 sierpnia 

2021 roku na kortach przy ul. Skoczyńskiego 3 oraz przy ul. Wyszyńskiego 1 w Stalowej Woli. 

Pan  Naczelnik Tomasz Wosk oznajmił, że turniej cieszy się z coraz większym zainteresowaniem 

i  jest uważany za najlepszy turniej 2 rangi w Polsce, tj. rangę niżej niż Mistrzostwa Polski. 

Następnie oznajmił, że organizatorzy wydarzenia przewidują udział około 60 zawodników 

w  wieku od 18 do 65 lat. Poinformował, że Prezes Miejskiego Klubu Tenisowego w  Stalowej Woli 

zwrócił się z prośbą o dofinansowanie organizacji turnieju w kwocie  3 600,00 zł,  które chce 

przeznaczyć na zakup nagród rzeczowych i pucharów. Następnie oznajmił, że Wydział PKZ 

proponuje, aby dofinansować powyższe przedsięwzięcie w kwocie 3 000,00 zł,  z przeznaczeniem 

na wnioskowane cele. Wicestarosta Mariusz Sołtys zaproponował zaś, aby dofinansować 

omawiane przedsięwzięcie w kwocie 2000 złotych. Pozostali Członkowie Zarządu Powiatu 

zaaprobowali propozycję Pana Wicestarosty. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie 

nad  pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Prezesa Miejskiego Klubu Tenisowego w Stalowej Woli 

w  sprawie dofinansowania „XIX Turnieju Amatorów im. Bogdana Gajewskiego” 

i  dofinansowaniem zadania publicznego w dziedzinie sportu pn.  „XIX  Turniej Amatorów 

im.  Bogdana Gajewskiego” w kwocie 2000 złotych, z  przeznaczeniem na zakup nagród 

rzeczowych i pucharów. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Miejskiego Klubu Tenisowego w Stalowej 

Woli w  sprawie dofinansowania „XIX Turnieju Amatorów im. Bogdana Gajewskiego” i  zadecydował 



o dofinansowaniu zadania publicznego w dziedzinie sportu pn.  „XIX  Turniej Amatorów im. Bogdana 

Gajewskiego” w kwocie 2000 złotych, z  przeznaczeniem na zakup nagród rzeczowych i pucharów.  

Ad. 12. Wniosek Prezesa Stalowowolskiego Klubu Biegacza w sprawie dofinansowania  

„IX Stalowej Dychy im. Bogdana Dziuby”.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że Prezes Stalowowolskiego Klubu 

Biegacza zwrócił się z prośbą o dofinansowanie zadania publicznego w dziedzinie sportu 

pn.  „IX  Stalowa Dycha im. Bogdana Dziuby”, która odbędzie w 18 września 2021 roku w Stalowej 

Woli. Pan Naczelnik Tomasz Wosk oznajmił, że Stalowowolski Klub Biegacza planuje po raz 

dziewiąty zorganizować kolejną edycję imprezy biegowej. Poinformował, że w związku 

ze  śmiercią Bogdana Dziuby, jednego z założycieli Stalowowolskiego Klubu Biegacza, wydarzenie 

to otrzymało jego imię. Poprzednie edycje Stalowej Dychy cieszyły się dużym zainteresowaniem 

nie tylko wśród mieszkańców Stalowej Woli, ale również wśród biegaczy z całej Polski. Bieg ten 

wpisał się na stałe w kalendarz  imprez sportowych Stalowej Woli oraz ogólnopolski kalendarz 

biegowy. Naczelnik Wydziału PKZ poinformował, że Prezes Stowarzyszenia zwrócił się z prośbą 

o dofinansowanie organizacji biegu w kwocie  7 500,00 zł,  które chce przeznaczyć na: zakup 

medali dla uczestników w biegu głównym, nagrody finansowe dla zwycięzców, wyżywienie 

dla  uczestników.  Pan Naczelnik Tomasz Wosk poinformował, że podległy mu Wydział proponuje, 

aby dofinansować powyższe przedsięwzięcie w kwocie 4 000,00 zł, z przeznaczeniem na 

wnioskowane cele. Wicestarosta Mariusz Sołtys zaproponował, aby dofinansować omawiane 

wydarzenie w kwocie 5000 złotych. Następnie zapytał pozostałych Członków Zarządu Powiatu 

o  opinię w przedmiotowej sprawie. Pozostali Członkowie Zarządu Powiatu zaaprobowali 

propozycję Pana Wicestarosty. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie 

nad  pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Prezesa Stalowowolskiego Klubu Biegacza w sprawie 

dofinansowania „IX Stalowej Dychy im. Bogdana Dziuby” i dofinansowaniem zadania publicznego 

w dziedzinie sportu pn. „IX Stalowa Dycha im. Bogdana Dziuby” w  kwocie 5000  złotych, 

z  przeznaczeniem na: zakup medali dla uczestników w biegu głównym, nagrody finansowe dla 

zwycięzców, wyżywienie dla uczestników. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Stalowowolskiego Klubu Biegacza 

w  sprawie dofinansowania „IX Stalowej Dychy im. Bogdana Dziuby” i zadecydował 

o  dofinansowaniu zadania publicznego w dziedzinie sportu pn. „IX Stalowa Dycha im. Bogdana 

Dziuby” w  kwocie 5000 złotych, z przeznaczeniem na: zakup medali dla uczestników w biegu 

głównym, nagrody finansowe dla zwycięzców, wyżywienie dla uczestników.   

 

 



Ad. 13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2021 rok. Wicestarosta Mariusz 

Sołtys zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 141/921/2021 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

Ad. 14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego 

na  2021 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na  2021 rok. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 141/922/2021 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok.  

Ad. 15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021  –  2035. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021  –  2035. Głosy: 

za  – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 141/923/2021 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2021 – 2035.  

Ad. 16. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o zwołanie XXX 

Sesji Nadzwyczajnej Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 24  sierpnia 

2021  roku.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys przedstawił wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Stalowowolskiego o zwołanie XXX Sesji Nadzwyczajnej Rady Powiatu Stalowowolskiego 

planowanej na dzień 24  sierpnia 2021  roku. Pan Wicestarosta zarządził głosowanie nad 

przyjęciem wyżej wymienionego wniosku. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu przyjął wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o zwołanie 



XXX Sesji Nadzwyczajnej Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 24  sierpnia 

2021  roku.  

Ad. 17. Przyjęcie Protokołu Nr 138/2021 z dnia 22 lipca 2021 r.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie nad przyjęciem Protokołu Nr 138/2021 z dnia 

22 lipca 2021 r. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 138/2021 z dnia 22 lipca 2021 r. został przyjęty.  

Ad. 18. Wolne wnioski.  

Żadne wnioski nie zostały zgłoszone.  

Ad. 19. Zamknięcie posiedzenia.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował:  

Jędrzej Toman  

Janusz Zarzeczny 
Starosta Stalowowolski 

(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


